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Abstract (en)
A container (1) for the evacuation of heat losses from electrical equipment and apparatuses immersed in a cooling fluid is provided with cooling
ribs (3). Outside these cooling ribs (3), an air ducting wall (5) is arranged which is connected to cooling tubes (8). These cooling tubes (8) are
flowed through by the cooling fluid and are likewise provided with cooling ribs (9). The advantage of this embodiment is based on its very simple
construction and economical heat exchange. The container is particularly suitable for cooling semiconductor rectifiers, transformers, chokes and
resistors. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Behälter (1) für die Abfuhr von Wärmeverlusten von in einer Kühlflüssigkeit eingetauchten elektrischen Geräten und Apparaten ist mit Kühlrippen
(3) versehen. Außerhalb dieser Kühlrippen (3) ist eine Luftführungswand (5) angeordnet, die mit Kühlrohren (8) verbunden ist. Diese Kühlrohre (8)
sind mit der Kühlflüssigkeit durchflossen und ebenfalls mit Kühlrippen (9) versehen. Der Vorteil dieser Ausführungsform liegt in einer sehr einfachen
Konstruktion und in wirtschaftlichem Wärmeaustausch. Der Behälter ist insbesondere zur Kühlung von Halbleiterstromrichtern, Transformatoren,
Drosseln und Widerständen geeignet.
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